



## Protokoll styrelsemöte S14 2012-05-15

<b>Närvaro:</b>	Tobias Månsson	Ordförande
	Jens Elofsson	Propagandamästare, tillika Sekreterare
	Peter Seimar	Källarmästare
	Mats "SX" Rydberg	Studierådsordförande, Vice ordförande, fr.o.m. §5
	Mattias Eklund	Cafémästare, fr.o.m. §5
	Julia Mauritsson	Sexmästare fr.o.m. §6
	Simon Hillbom	Skattmästare
	Daniel Lundell	Studierådsordförande Electus
	Johan Rönnåker	Programmästare Electus, fr.o.m §7
	Robin Lindberg	Källarmästare Electus
	Martin Gunnarsson	Fr.o.m §7

- §1 OFMÖ Ordförande Tobias Månsson förklarade mötet öppnat klockan 17.07.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Daniel Lundell
  - Robin Lindberg
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.
- §5 Föregående mötes protokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna protokoll för S13 2012.
- §6 Information från kåren Daniel meddelade att fullmäktige har röstat igenom och godkänt budgeten och verksamhetsplanen för nästa år.
- §7 Beslutsuppföljning **Policydokument**
- Tobias meddelade att kamerapolicyn har jobbat med, och punkter från datainspektionens hemsida har använts som inspiration.
- Peter meddelade, angående alkoholpolicy, att han har varit på ett uppstartsmöte på kåren för en alkoholpolitisk grupp.



Gruppens syfte är att göra det lättare för kåren och sektionerna att hantera alkoholfrågor, och den håller på att ta fram en mall för en alkoholpolicy.

Daniel frågade om vi är tvungna att ha en.

Tobias rekommenderade starkt att sektionen skaffar en alkoholpolicy, då det ger sexet någonting att jobba efter.

Mats påpekade att de som jobbar i baren har något att luta sig mot i frågan om köpstopp.

Tobias ansåg att skrivandet av policyn kan skjutas upp, för att se om mallen kan användas.

Johan Rönnåker kommer in i lokalen.

Styrelsen **beslöt** att adjungera Johan Rönnåker.

Jens frågade om policyn kommer att inbegripa jobbartack.

Peter svarade att det inte är bestämt.

Tobias poängterade att vi är bra på att följa alkohollagen, dock ligger andra mer i gränzonerna.

Mats påpekade att det kan vara en bra idé att informera om priset för alkoholfri biljett innan priset för alkoholbiljett.

Julia hävdade att det blir även lättare att hantera för fulla människor i början av sittningar.

Julia undrade även om nationerna har tillfrågats om tips inför policyskrivandet.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S15.



### Diskmaskin

Inget att rapportera.

Mats frågade om det varit någon och tittat på den.

Julia svarade att det inte varit det.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras S15.

### Mästermärken

Jens meddelade att vice propagandamästare har mailats angående det.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S15.

### SRD-pengar

Mats meddelade att siffror har grävts fram.

Om man räknar med att kaffet kostar 4 kr. så kommer det i värsta fall kosta 16800 kr/år.

Simon undrade om han pratat med E-sektionen om rabatt.

Mats svarade att det har han inte gjort.

Vidare så har Karim kontaktat E-sektionen om hur det skulle genomföras tekniskt. Ingen i SRX har varit negativ till idén, och de flesta är intresserade av att vara med.

Tobias yrkade på att 10 000 kr. från nuvarande år öronmärks, och att detta bör komma ihåg till höstens budgetförhandling.

Styrelsen **beslöt** att godkänna yrkandet.



Martin Gunnarsson kom in i lokalen.

Styrelsen **beslöt** att adjungera Martin Gunnarsson.

Daniel meddelade att en offert på studierådets 20 tröjor har kommit in, och det kommer att kosta 112 kr/tröja.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
1	Tobias M.	Policydokument	S10 2009	S15 2012
2	Mattias E.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S15 2012
24	Jens E.	Nyhetsbrev	S17 2011	S15 2012
26	Julia M.	Diskmaskin	S18 2011	S15 2012
28	Jens E.	Mästermärken	S06 2012	S15 2012
32	Simon H.	Styrelseekipering	S14 2012	S15 2012

§8 Utskottsrapporter

**Jens**

Hallands Nations affischer har brutit mot alla regler som finns, har rivits ner och kommer faktureras för.

**Cecilia**

Ej närvarande.

**Mattias**

Cafét har sålt slut på all cola.

Det finns behov av att låna ett VISA-kort.

Under nollningen kommer det lagas lunch i cafét första veckan. Planer på att tvinga in phaddergrupper finns.

**Anton**

Johan meddelade att överlämning har diskuterats, ouveral-  
ler har inventerats.

Arbetet med pepparna går framåt, ett kontrakt har formule-  
rats som ska försäkra att pepparna inte tar samma vändning  
som DTX gjorde.

Det har diskuterats med staben om olika events under noll-  
ningen där pepparna syns.

Det kommer att anordnas paintball under hösten och det  
kollas på möjligheten att anordna en ölresa under slutet av  
HT-12 med destination Prag. Det har diskuterats med E-  
sektionen om att göra det tillsammans.

**Jonas**



Ej närvarande.

**Peter**

Överlämnandet har påbörjats.  
Robin har deltagit i överlämnandet och har påbörjat barbygget.

**Mats**

Det har skrivits ett testamente och varits på PLD-möte där specialiseringarna och antalet utbildningsplatser diskuteras. Kursombud har fixats med.  
Daniel meddelade att han har en genomgång av hur arbetet fungerar.  
Planeringen angående aktiviteter under nollningen har dragits igång, med Jonny Springare (dt09lk8) i spetsen.  
En kickoff planeras till hösten.

**Julia**

Det har hållits möte med E och I angående DIE-sittningen där vissa bra och mindre bra idéer diskuterades.  
Sexkollegiet har hållit möte och kommer att se till att det alltid finns eftersläpp att gå på.

Sommarhesten kommer att bli i grillformat.

**Simon**

Malmö chokladfabrik har slagits med om priser.  
Tandem har gått sönder ur en ekonomisk synpunkt då ekonomin från de ansvarigas sida sköts jättedåligt. Ett möte kommer att hållas med dem.  
Jublet har fixats med.

**Tobias**

Teknikfokus har varumärkesskyddats.  
Det jobbas på ett kontrakt för Teknikfokussamarbetet, och E-sektionen har valt sin Teknikfokusansvarig.  
Styrelsen påminns om att skriva sin text till nolleguiden och skicka till Peter, och att en verksamhetsberättelse för det gågna halvåret måste in.

§9 Val av funktionärer **Källarmästeriet**

- Vice Källarmästare Peter Seimar (ic09ps1)



- Vice Källarmästare Lars Gustafson (ada10lgu)
- Funktionär inom Källarmästeriet Eric Wall (dic11ewa)

#### Programmästeriet

- Vice Programmästare Martin Gunnarsson (dat11mgu)
- Idrottsförman Catarina Sörensen (jur10cso)
- Peppare Gustav Lundsgård (dic11glu)
- Peppare Bernt Christensen (dic11bch)
- Peppare Alexander Nässlander (dt09an2)
- Peppare Per Ahlbom (ada10pah)
- LANparty-ansvarig Joakim "firetech" Andersson (ic06ja9)
- LANparty-ansvarig Fredrik "Glyph" Andersson (dt07fa5)
- LANparty-ansvarig Jens Elofsson (ic09je3)
- LANparty-ansvarig Simon Hillbom (ada10shi)

Styrelsen **beslöt** att välja in funktionärerna.  
Peter Seimar reserverade sig.

§10 SRD-pengar

Punkten avhandlades under §7.

§11 Övrigt

Jens frågade hur det blir med styrelseekipering.

Johan berättade att pepparna kommer att ha svarta frackar med sektionsymbolen på ryggen.

Mats föreslog råsa frackar.

Simon föreslog att alla som vill ha köper frack själv och sedan så sköter sektionen trycket.

Tobias frågade om Simon kan kolla upp vart man kan inhandla frackar.



Simon tog på sig ansvaret.

Styrelsen **beslöt** att lägga till punkten 32. Styrelseekipering på beslutsuppföljningen.

Julia meddelade att köket ofta ser väldigt smutsigt ut.

Robin föreslog att de som missbrukar köksaccessen tas ifrån den.

Mats föreslog att man kollar i loggarna.

Julia påpekade att det inte är lätt att veta vem som varit inne i köket, då dörren ofta står öppen.

Robin undrade om kollektivbestraffning är tillåten.

Tobias upplyste om att det inte är det.

Cecilia påpekade att funktionärerna jobbar gratis och får väldigt lite tillbaka för sin insats och att ta bort en funktionärsprivilegie inte är önskvärt.

Peter meddelade att samma sak har hänt förut, och då skickades ett argt mail ut till alla funktionärer med resultat att köket blev renare. Om man tar bort diskstället och bestickbehållaren så kommer folk inte ställa disk där.

Tobias tyckte att om någon märker att det är stökigt i köket kan den personen ta 5 minuter till att städa upp.

Tobias meddelade att den 30/5 är det middag med E-sektionens styrelse och de som vill kan måla burken utanför LED-café.

Simon meddelade att jublet vill ha 10 000 kr. till en tackfest.

Mats påpekade att det redan är budgeterat.



§13 OFMA

Ordförande Tobias Månsson förklarar mötet avslutat klockan 13.01.

Mötessekreterare

Justeras

Jens Elofsson  
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Tobias Månsson  
Ordförande